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Referat 
 
- af bestyrelsesmøde i Vivabolig afd. 15 

 
Deltagere: Steen Købsted, Marianne Nielsen, Rene Holst Sørensen, 

Morten Kruse, Lene Knudsen, Marijanne Danielsen 
 
Mødested:   Store Tingbakke 31 
 
Mødetid: Torsdag, den 17.03.2022 kl. 19.00 
 
Afbud: René Holst Sørensen 

 
                          Dagsorden  
 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden. 
 

 Godkendt.  
 
 
     2. Gennemgang og opfølgning af referat fra sidste møde. 
  
 Velkommen til Lene Knudsen, der er indtrådt i bestyrelsen. 
 
 Der kommer en stigning på vaskeriet og ladestanderen, da 
 elpriserne er meget høje PT. 
 
 

3. Orientering af formand. 
 
 Teamet får en minilæsser på prøve inden det besluttes,  
         om det er den de skal have. 
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 Der kommer en skærm op på fælleshuset i uge 12. 
 
 Robotplæneklipperne har fået nyt batteri, og kan derfor sagtens køre 
 et eller to år mere. 
 
 Teamets personale har fået en Vivabil stillet til rådighed i arbejdstiden. 

 
 
 

4. Orientering af aktivitetsudvalget. 
 

Fællesspisninger var endnu engang en succes. 
 
Fastelavnsfesten var ligeledes en stor succes, med meget stor tilslutning. 
 
Der er et fint fremmøde til bankospillene. 
 
 

    
5. Beboermødet. 

 
Christian Vestergaard kommer som dirigent. 
 
Forslag: 

 Skilt med husnumrene ovre ved nr. 212 monteres på vægen. (er 
sket) 

 Spande til kildesortering, monteres under køkkenvask. 
 Best. Stiller forslag om petanquebane. 

 
      Morten Kruse og Lene Knudsen er på valg – begge modtager genvalg. 
 Marijanne Danielsen er på valg som suppleant – modtager genvalg. 
 
 Vi vil gerne have en med i bestyrelsen ovre fra Højrimmen. 
 
 

6. Emner til næste møde. 
 

Hæk. 
 
 

 
7. Eventuelt. 
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Der er fjernet en hækplante ved nr. 95, så der kan komme maskiner ind 
 i haven, der er blevet lagt nye fliser og haven er pløjet op, Steen tager 
 det op med teamet. 
 
Skal vi blive ved med at koste nye hækplanter, når de bliver ved med at gå 
ud. 
 
Gummimåtterne på legepladserne er ”krympet”. 
 
Næste møde: Tirsdag, den 29.03.2022 kl. 15.00 
 
 
 
  
  
  Marijanne Danielsen 
  
  
  Referent  

 
 

 

 


